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Interpellation – Besöksnäringens utveckling  
I den styrande koalitionens 100-punktsprogram står det under punkt 31 
följande: 

” Vi vill ta krafttag kring utvecklingen av besöksnäringen i vår region. 
Besöksnäringen är en av Sveriges snabbast växande branscher och en viktig 
näring i omstruktureringen av vår arbetsmarknad. En ny strategi ska tas fram 
och vi ska identifiera mål och framgångsfaktorer.”  

Då den styrande koalitionen samtidigt skrivit och uttalat sig positiva om 
kustnära vindkraft väcker det frågor kring hur arbetet med punkt 31 fortlöper.  

Med anledning av ovanstående frågar jag kommunstyrelsens 
ordförande Åsa Wiklund Lång (S) följande: 

- Vad består/bestod krafttagen kring utvecklingen av besöksnäringen av? 
- Den nya strategin för besöksnäringen som ska/eller togs fram, vad innehåller den? 
- Vad är målen och framgångsfaktorerna för besöksnäringen? 
- Hur bedömer den styrande koalitionen att de kustnära industriparkerna med 300 

meter höga vindkraftverk kommer att påverka besöksnäringen? 

Pekka Seitola (M), ledamot av kommunfullmäktige 
 


